
Podnet  č. 22/2018   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 
 

MVDr. Hrdlík: 

V mnohých mestách sú už normálne meranie kvality, neviem, či to dobre poviem, meranie 

kvality ovzdušia. V mnohých mestách to je, že v akom stave sú, máme tu veľa podnikov, 

máme tu aj teplárenskú, máme tu vykurovacie, čo vykurujú tuhým palivom. Čiže v akom 

stave je kvalita vzduchu v Trebišove. Dobre by to bolo pred mestským úradom, alebo že by to 

aj informovali na tej mestskej stránke.  
 

PhDr. Čižmár: 

Merač kvality ovzdušia už jeden máme, to sa schvaľovalo v rámci rokovaní zastupiteľstva a je 

umiestnený v blízkosti centra voľného času.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 


